
Föreningen Laurins Styrelseprotokoll tisdagen den 13 februari 2024. 
 
 

 

Närvarande: Leif Ahl, Lars Axelsson, Martin Johansson, Åke Johansson, Ronny Järphag, Peter 

Ohlsson, 

                     Rustan Olsson.  Suppleanten: Stig Einarsson. 

 

Ej närvarande: Olle Johansson.   
 

 

1. Mötets öppnande 
Ordföranden Martin J öppnar mötet klockan 18.00 

 

2. Dagordning 
Dagordning läses upp av ordföranden, som godkänns av mötesdeltagarna. 

 

3. Föregående protokoll 
Martin J läser upp föregående protokoll, inga synpunkter framfördes. Protokollet läggs i arkivpärm. 

 

4. Ekonomi 
- Föreningen behöver för att kunna särskilja medlemsavgifter och andra inkomster selektera de två bank- 

konton som finns till föreningens förfogande. Allt för att hålla isär vad som är medlemsavgifter och 

andra inkomster. 

- På nästa styrelsemöte tas lite mer ekonomifrågor upp till diskussion, om hur vi skall hantera fonder, 

fasträntekonto och indexfonder. Hur vi skall hitta en hyfsad rätt placering för vårt reservkapital. 

  

5. Långtidsplan 
- Vårt larmsystem som levererats av Securitas har skickat en offert på ett uppdaterat 4G modem som 

behövs för fortsatt drift. Offerten lyder på 2990 kr + moms. Martin svarar för beställningen. 

- Hissens nödtelefon behöver också ett nytt modem för SIM kortet enligt servispersonalen för hissen. 

Även dom skulle skicka en offert på kostnaden. 

 

6. Harry 
Inget ärende. 

 

7. Verkstan 
Inget ärende. 

 

8. Museet 
Lars Axelsson har beställt nya Skandiavimplar till försäljning. Vi uppskattar att dom skall kunna säljas för 

ungefär 200 kr/st 

 

9. Fastigheten 
Frågan om våra värmepumpar som snart börjar falla för åldersstrecket togs upp till diskussion. En fråga 

som måste beaktas i framtiden och vilka möjligheter till bidrag som finns att söka. Kostnaderna kan bli 

betydande för föreningen. 

 

10. TKM / Evenemang 
Leif A kommer att delta med en föreläsning på studieförbundets 59an sammankomst. 

Kontaktperson Malou 

 

11. Rapporter 
Inget ärende. 

 

12. Övrigt 
Åke beställer två stycken oljekontrollrör i akryl med 25 mm utvändigt Ø  2 m längd. 

 



 

13. Nästa möte 
Nästa möte tisdagen den 12 mars kl. 18.00 

 

14. Mötets avslutande 
Mötet avslutas kl. 19.30 

 

 

Glöm inte föreningens Årsmöte 28 februari 

 

 

 

 

 
       Ronny Järphag                        Martin Johansson 
       Sekreterare                         Ordförande 


